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V uplynulém týdnu proběhla ve Cvikově historicky první návštěva ředitelů
OLU v gesci předsedy asociace odborných léčebných ústavů a ředitele
Hamzovy léčebny pana MUDr. Václava Volejníka.

Úvodní slovo na téma financování ústavů pronesl pan předseda osobně. Při své přednášce se
dotknul i některých citlivých témat, ale celkové hodnocení situace vycházelo kladně.

Poté začala věcná a velmi konstruktivní debata, kde nás pan ředitel Ing. Josef Hendrich

informoval o současných plánech a záměrech léčebny v Kladrubech.

Součástí akce byla i prohlídka zdejších jednotlivých zrekonstruovaných pavilonů a nových
podpůrných technologií, které byli realizovány s vysokou podporou Libereckého kraje.

Především v posledním volebním období, v součinnosti s panem hejtmanem Martinem Půtou,
radou kraje, radním pro zdravotnictví Vladimírem Richtrem, odborem zdravotnictví a se
specialisty na projekty, veřejné zakázky a investice, došlo k nastartování a nebývalému posunu
modernizace vpřed.

Na zateplování  byly použity peníze ze SFŽP (Státní fondu životního prostředí), na technologie
peníze z IROP (Integrovaného regionálního operačního programu).

Většinu akcí předfinancoval a kofinancoval Liberecký kraj.

Přehled jednotlivých modernizací v čase:

Rekonstrukce 15 pokojů  s WC a sprchou v pavilonu A  v roce  2005



Rekonstrukce 16 pokojů s WC a sprchou v pavilonu A   v roce  2015

Rekonstrukce 8   pokojů s WC a sprchou v pavilonu D   v roce  2017 zateplení

Pavilon A  celková výměna oken                                      v roce 2018

Rekonstrukce 6 pokojů pavilon C                                    v roce 2019 zateplení

Rekonstrukce  Martinovo Údolí                                        v roce 2021 zateplení                    

Výroba a rozvody kyslíku Martinovo Údolí                     v roce 2023

Rekonstrukce kotelny v DL                                               v roce 2024

Tyto milníky vývoje léčebny jsem ředitelům OLU představil a z jejich pohledu byla spolupráce
s LK hodnocena jako vysoce úspěšná.

Největší a nejzásadnější akci zde nezmiňuji, protože ještě nedošlo k jejímu oficiálnímu
otevření.

V poslední části setkání jsme předvedli animační programy, kterými se snažíme využít
potenciál krajiny a možnosti nabízející se v rámci příhraničního turismu.

Byla to především návštěva hradu Oybin a Motýlího domu.

Akce byla kolegy řediteli a ředitelkami hodnocena jako inspirující a velmi úspěšná.

Text: Ing. Rudolf Focke


